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Készült: Mosonudvar Község Önkormányzatának Képviselő-testülete által 2014. 

december 01-én 18.00 órai kezdettel megtartott  
               KÖZMEGHALLGATÁSRÓL. 
 
 
Az ülés helye: Önkormányzat nagyterme 
 
Jelen vannak: Mellékelt jelenléti ív szerint 
 
 
Napirend előtt: 
 
Rinczki Lajos András polgármester köszönti a község megjelent lakosságot és a 
Képviselő-testület tagjait. Megállapítja a határozatképességet, mivel a Képviselő-
testület mind az 5 tagja jelen van. 
 
Rinczki Lajos András polgármester ismerteti a napirendi pontot. 
 
A jelenlévő képviselők egyhangú 5 igen szavazattal a napirendi pontot elfogadják. 
 
 
Napirend: 
 

1.) Az Önkormányzat beszámolója a tavalyi közmeghallgatástól eltelt egy 
évről és az Önkormányzat működéséről 

           Előterjesztő: Rinczki Lajos András polgármester 
 
Rinczki Lajos András polgármester úr elmondja, hogy a közmeghallgatás minden 
évben kötelező feladat az Önkormányzat számára. A tavalyi évtől a közmeghallhatás 
meghívóját kibővítették falugyűlésre való meghívással is. Ez az idei évben is így 
történt. Továbbá elmondja, hogy az idei évben a 3 választás nagy feladatot adott a 
hivatal dolgozóinak, illetve a választáson részt vevő tagoknak. Megköszöni Gálné dr. 
Takács Eszter jegyző asszonynak és azoknak a személyeknek, akik helyt álltak a 3 
választáson. A későbbiekben is számít az Önkormányzat a munkájukra.  
 
A korábbi években már kísérletet tett az Önkormányzat a 86-os főúton 
gyalogátkelőhely létesítésére, azonban nem sok sikerrel járt. A jövő évben újra 
megpróbálják megvalósítani. Tavasszal átadásra került a pályázat megvalósításával 
elkészült Közpark. A „Mosonudvarért Közhasznú Alapítvány” sikeres pályázata 
révén, beszerzésre került egy 100 m2-es sátor, illetve egy 8x4m-es színpad. Így a 
kisebb rendezvények alkalmával már nem kell bérelnie az Önkormányzatnak ezeket 
a felszereléseket. A Mosonudvar Sportegyesület szintén sikeresen pályázott 
eszközökre, felszerelésekre. Májusban ismét megrendezésre került a Gyermeknap a 
kicsik és a nagyok örömére, melyet a szokásostól eltérően tábortűzzel zárult a régi 
emlékek felelevenítésére. A nyár kezdetén elkészült a kamerarendszer, azonban a 



működéséhez a dokumentáció még folyamatban van. Július elején elkészült a 
település első nagy beruházása, az Esze Tamás utca, Verseny utca és a 86-os 
főúttal párhuzamos járdaszakasz felújítása, illetve a Haladás utca aszfaltozása. Az 
elkészült beruházás az augusztusi Falunapon került átadásra ünnepélyes keretek 
közt. A Falunapnak most is nagy sikere volt a lakosság és a vendégek körében is. Az 
idei évben két alkalommal került sor a lomtalanításra. Szúnyoggyérítés több 
alkalommal volt a településen. Ebből egy alkalommal az Önkormányzat 
szervezésében, a többi alkalommal pedig a Katasztrófavédelem rendelte el. Az év 
vége közeledtével megrendezésre került az immár hagyományosnak mondható 
Idősek Napi ünnepség, ahol az Önkormányzat köszöntötte a település idős 
lakosságát. Novemberben az Önkormányzat nagy örömére több évi várakozás és 
munka után megtörtént a volt Lajta-ebédlő épületének birtokba vétele az MNV Zrt.-
től.  
 
A jövő évi beruházási tervek között szerepel a Krisztina út aszfaltozása és a 8022 
hrsz-ú u.(Krisztina út – Haladás utca közötti szakasz), melynek keretében 
felhasználná az Önkormányzat az államtól kapott 6,5 millió Ft támogatást. A Lajta-
ebédlő felújítása tekintetében pályázati lehetőségek, egyéb pénzügyi források 
keresése Közösségi Házzá történő alakításához. Ismerteti a beszámolót (…..sz. 
melléklet).  Megköszöni a beszámoló meghallgatását, felkéri a jelenlévőket, hogy 
tegyék fel kérdéseiket, esetleges észrevételeiket a beszámolóval kapcsolatban, 
illetve bármilyen más témakörben. 
 
Kérdések, Észrevételek 
 
Tóth Sándorné azután érdeklődik, hogy az újonnan felújított járdát, hogyan lehet 
síkosság mentesíteni a téli időjárás beköszöntével? 
 
Csontos Mihály  azután érdeklődik, hogy az utcán lévő fákról lehulló leveleket kinek 
kell összeszedni? A levelek összeszedésére, miért nem lehet felszólítani minden ott 
lakót? 
 
Brunnflicker Mihályné azután érdeklődik, hogy a kamionforgalmat ki lehetne-e tiltani a 
Verseny utcából, mert megrongálják a vezetékeket? 
 
Rinczki Lajos András polgármester úr a kérdésekkel, észrevételekkel kapcsolatban 
az alábbiakat mondja el: 
 

- Tóth Sándorné kérdésével kapcsolatban: 
Mivel a téli időjárás beköszöntével a járdákat síkosság mentesíteni kell 
továbbra is úgy síktalanítson, mint ahogyan eddig (homok, fűrészpor, hamu, 
esetleg útszorósó). 
 

- Csontos Mihály kérdésével kapcsolatban:  
A ház előtt lévő fákról lehulló faleveleket az ott lakóknak kell összeszedniük. 
Felveszik a kapcsolatot az ott élőkkel akik nem gyűjtik össze a faleveleket.  
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- Brunnflicker Mihályné kérdésével kapcsolatban: 
Az utcák közül a Verseny utca van megépítve úgy, hogy elbírja a 
kamionforgalmat. Próbálják a településen áthaladó kamionforgalmat a 
benzinkút melletti útra kirekeszteni kisebb nagyobb sikerrel. 
 

Több kérdés, hozzászólás nem lévén Rinczki Lajos András polgármester 
megköszöni a jelenlévőknek a részvételt és az aktív közreműködést, és a 
közmeghallgatást 19.20 órakor bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 

Rinczki Lajos András          Gálné dr. Takács Eszter  
polgármester                      jegyző 
 
 

Péter-Héderi Ferencné 
jegyzőkönyvvezető 
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